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Voorwoord 

Gennep, november 2021 
 
Beste inwoner van de gemeente Gennep,  
 
Voor u ligt het verkiezingsprogramma van de Gennepse VVD. In de raadsperiode 
2018 – 2022 heeft onze partij de eer gehad voor de eerste keer deel te mogen 
maken van de coalitie. En dat smaakt naar meer. Want Gennep heeft behoefte 
aan doeners in de politiek, die problemen niet voor zich uit schuiven, zaken 
oppakken en de burger centraal stellen. In dit programma maken we dan ook 
heldere keuzes voor de toekomst.  
 
Aan de hand van twaalf thema’s lichten we onze kijk op de toekomst toe. We 
dragen zorg voor een bloeiende lokale economie, een veilige buurt en maken 
verstandige financiële keuzes. 
 
U, wij en iedereen woonachtig in Gennep, Heijen, Milsbeek, Ottersum en Ven-
Zelderheide of ons prachtige buitengebied heeft op 16 maart 2022 de 
mogelijkheid om zelf te kiezen. We hopen (weer) op uw vertrouwen te mogen 
rekenen om samen te werken aan een nog betere gemeente.  
 
Laten we verder bouwen aan de toekomst!  
 
Janine van Hulsteijn  Bram Nijst 
Lijsttrekker   Voorzitter verkiezingsprogrammacommissie 
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1. Een gemeente waar je goed en betaalbaar kunt wonen 

Een passende woning moet voor iedere inwoner van de gemeente Gennep 
vanzelfsprekend zijn. Onze samenleving heeft, niet alleen in onze gemeente 
maar in heel Nederland, te maken met een woningnood. De Gennepse 
gemeenteraad heeft de verantwoordelijkheid deze wooncrisis lokaal aan te 
pakken. Voor de VVD is helder dat onze inwoners in elke levensfase een 
woning moeten kunnen vinden waar ze zich thuis voelen. 
 
De realiteit van de crisis op de woningmarkt pakken wij als VVD heel concreet 
aan: wij zetten een stip op de horizon en zetten ons in voor 1.000 nieuwe 
woningen in de komende jaren. Daarmee kan iedereen - jong of oud, 
alleenstaand of gezin - uiteindelijk betaalbaar in onze gemeente kan (blijven) 
wonen. 
 
Gennepse bourgondische gastvrijheid is een kernwaarde van onze 
gemeenschap. Dat willen we koesteren door ook plek te bieden aan mensen die, 
bijvoorbeeld uit omliggende gemeenten, hier naartoe willen verhuizen. Onze 
gemeente is een aantrekkelijke vestigingsplaats. 
 
Willen we dat accommodaties in de dorpen en onze lokale middenstand ook in 
toekomst een bestaansrecht hebben, dan zullen we werk moeten maken van 
meer woningbouw en het daarmee samenhangende groeiende inwonersaantal. 
In het bijzonder moet vaart worden gemaakt met woningbouwplannen in de 
kernen, onder andere in Heijen bij de Nieuwwijkstraat en de Paardenwei. Maar 
ook het terrein van de Gennepermolen ligt al te lang braak. Gezien de 
woningnood hebben we simpelweg de luxe niet om deze kansrijke bouwlocaties 
nog langer links te laten liggen. 
 
 Starters en jonge gezinnen zijn de toekomst van onze gemeenschap, het 

verenigingsleven en de lokale scholen. Voor deze groep woningzoekenden 
moeten we inzetten op meer betaalbare huur- en koopwoningen. Voor de 
VVD een prioriteit! 

 
 Medioren en senioren hebben veelal behoefte aan appartementen nabij 

lokale voorzieningen. Het zijn woningzoekenden die met het verhuizen naar 
een appartement ook kunnen bijdragen aan een betere doorstroom op de 
huizenmarkt. We zetten daarom in op het realiseren van meer 
appartementen rondom het centrum van Gennep. 

 De totale groep woningzoekenden is net zo divers als onze hele samenleving. 
Dat vraagt dus ook om diversiteit, ofwel mix in verschillende 
woonsegmenten. Van appartementen tot vrijstaande woningen, maatwerk is 
essentieel bij elk woningbouwplan. Om meer inzicht te krijgen in welke 
woningen we moeten bouwen, is de VVD voorstander van een tweejaarlijks 
woonbehoefteonderzoek. 

 
 Gemeenten moeten de komende jaren een omgevingsplan voor hun 

grondgebied vast te stellen. Een cultuuromslag in de ruimtelijke ordening, 
maar wel een kans om regie te pakken bij de woningbouw. Het 
omgevingsplan kan bijvoorbeeld aandacht vragen voor 
gebiedstransformaties. Wat de VVD betreft in dat traject ook bekeken 
worden in hoeverre een transformatie van bedrijfspercelen naar wonen 
haalbaar is de komende decennia. Daarmee zouden we nieuwe woningbouw 
mogelijk kunnen maken. Om meer regie te kunnen nemen op woningbouw 
is het noodzakelijk om te onderzoeken welke instrumenten de gemeente 
hiervoor nodig heeft, bijvoorbeeld een beperkt lokaal grondbedrijf. 

 
 Bij nieuwbouw kijken we primair naar, plekken binnen de bebouwde kom die 

braakliggend zijn (inbreidingslocaties). Locaties, waar oude woningen 
gesloopt worden of waar we panden transformeren naar woningen. Met de 
ontwikkeling Hoenderpark in Ottersum heeft onze gemeente echter ook een 
prachtig voorbeeld van een uitbreidingslocatie: aansluitend aan de 
bestaande bebouwing van het dorp ontstaat een nieuwe buurt. Dat kan als 
voorbeeld dienen voor andere plekken in onze gemeente. In Heijen zijn de 
voetbalvereniging en tennisclub bereid mee te denken over woningbouw bij 
de Heikampseweg, uiteraard met behoud van sportpark De Heikamp. 
Wanneer er draagvlak is voor deze plannen, is het aan de gemeente om deze 
te ondersteunen en voortvarend op te pakken voor de leefbaarheid van 
Heijen. 

 
 Als liberale partij staan wij open voor innovatieve manieren van wonen, zoals 

bijvoorbeeld tiny houses. Voor de VVD is het faciliteren van alle woonvormen 
een belangrijke stap om iedereen een passende woning te bieden. Daarbij 
mogen we echter niet uit het oog verliezen dat leefbaarheid staat of valt met 
draagvlak voor nieuwe woningbouwplannen vanuit de directe omgeving. 
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 Belangrijk aandachtspunt is de samenwerking met de woningcorporaties 
Destion en Mooiland, maar wij sluiten de ogen niet voor nieuwe partners. De 
VVD kiest ervoor om de huidige norm voor sociale woningen bij 
nieuwbouwplannen ook in toekomst te garanderen. We maken afspraken 
met de corporaties om scheefwonen aan te pakken en doorstroom te 
verbeteren. Wachtlijsten voor woningen moeten korter, dat doen we door de 
voorrangsregeling voor statushouders af te schaffen. 

 
 Ouderen die nog zelfstandig kunnen wonen, maar wel ondersteuning nodig 

hebben van mantelzorgers, kunnen in de vertrouwde omgeving van hun 
kinderen wonen. Het plaatsen van een mantelzorgwoning bijvoorbeeld bij het 
huis van de kinderen blijft de gemeente faciliteren zonder omslachtige 
procedures. 

 
 Nieuwbouwplannen lopen nog te vaak tegen de muren van de 

welstandscommissie aan. Natuurlijk is het belangrijk om in ons 
beeldbepalende centrum van Gennep voor bescherming van het historische 

stadsgezicht te zorgen. Voor de overige gebieden in de gemeente is de 
welstandscommissie, uitgevoerd door ‘Het Gelders Genootschap’ echter een 
overbodige hobbel. De VVD is voorstander van het opstellen van een 
gemeentebreed beeldkwaliteitsplan waaraan bouwplannen ambtelijk 
worden getoetst om Belgische toestanden te voorkomen. Behoud van de 
welstandscommissie zoals we die nu kennen is echter niet nodig, dus kiest 
de VVD voor afschaffen van de welstandscommissie. 

 
 Bouwen zonder aandacht voor duurzaamheid is niet meer van deze tijd. Bij 

nieuwbouwplannen denkt het gemeentelijk energieloket mee over 
mogelijkheden van duurzame energieopwekking, isolatiemaatregelen en 
adviseert de gemeente over circulair en natuurinclusief bouwen. 

 
 Thuisvoelen in de gemeente Gennep kenmerkt zich ook door lage lasten. De 

VVD Gennep blijft dan ook de komende jaren dé lokale partij die zich hard 
maakt voor een zo laag mogelijke belasting op onze woningen (OZB). 
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2. Waar vervoer van A naar B vlot gaat 

Je makkelijk en vlot kunnen verplaatsen in onze gemeente, is essentieel. Of 
het nou is voor je werk, school, bij vrienden en familie op bezoek gaan, 
boodschappen doen of lekker wandelen of fietsen in onze mooie omgeving. 
Hoe we ons ook verplaatsen: het is fijn om zonder al te veel gedoe van A naar 
B te komen.  We willen dan ook dat de doorstroming in het verkeer goed is, 
zodat je niet ergens in de file staat of te lang voor de bus moet wachten. 
Maar niet alleen dat, je moet vooral ook veilig kunnen deelnemen aan het 
verkeer, zeker als voetganger en fietser. Er komen steeds meer nieuwe 
vervoersmiddelen, zoals de elektrische fiets en scooters. Fietspaden en 
wegen worden ingericht met een blik op de toekomst, waarbij veiligheid en 
doorstroming voor alle verkeersgebruikers centraal staan. 
 
 Bij de herinrichting van straten en wijken staat verkeersveiligheid voorop. De 

gemeente neemt samen met buurtbewoners, ouders en andere 
belanghebbenden de verantwoordelijkheid voor een veilige leefomgeving 
met schoolzones, veilige oversteekplaatsen en veilige fietsroutes. Voor de 
VVD zijn draagvlak en initiatieven van buurtbewoners essentieel om te 
werken aan meer verkeersveiligheid in onze buurten. 

 
 Vrachtverkeer zorgt voor een uitdaging. De VVD gaat de 

verantwoordelijkheid niet uit de weg om voor oplossingen te zorgen. Met de 
aanleg van de nieuwe verbindingsweg om de kern Milsbeek te ontlasten van 
zwaar vrachtverkeer zijn we goed op de weg. Nu is het zaak verder te kijken 
en stappen te zetten. Immers, ook de andere kernen verdienen het om 
ontlast te worden van (zwaar) vrachtverkeer en ander doorgaand verkeer. De 
gemeente moet nu met een concreet plan van aanpak komen om te komen 
voor een verkeersoplossing in Ottersum en Ven-Zelderheide. 

 
 Op drukke momenten is parkeren in het centrum van Gennep echt een 

probleem. Het gemeentelijk parkeerbeleid, met name in de oude kern van 
Gennep, moet op de schop, zodat er een toekomstbestendige oplossing 
komt waarbij winkelend publiek plek heeft om te parkeren, maar ook 
bewoners ontlast worden. Een mogelijke oplossing zou kunnen zijn: de 
blauwe zone overdag ‘ vrij houden’ en na 17.00 uur beschikbaar stellen voor 
bewoners van het centrum. 

 

 Bij mobiliteit moeten we ook verder kijken dan alleen ons eigen wegennet. 
Voor veel forensen, studenten en bedrijven is de route naar Eindhoven een 
flessenhals, waar geen doorkomen is. De VVD wil de regiobrede lobby voor 
doortrekken van de A77 richting Uden nieuw leven inblazen. Samen met onze 
buurgemeenten moet Gennep werk maken van een sterke campagne. 
Uiteindelijk zal deze verbinding veel meer gemeenten ten goede komen, 
omdat we daarmee ook de A73 ontlasten. 

 
 Waar enerzijds doorstroming wenselijk is voor goede mobiliteit, moet 

anderzijds ook een goed woon- en leefklimaat prioriteit zijn, bijvoorbeeld door 
het nemen van geluidswerende maatregelen bij doorgaande wegen. Wat de 
VVD betreft moet er op korte termijn een lobby worden opgestart om langs 
de N271 bij Gennep en Heijen maatregelen tegen de geluidsoverlast te 
nemen, daarbij valt te denken aan betere geluidsschermen 

 
 Het fietspad over de brug naar Oeffelt is te smal en daardoor gevaarlijk. De 

gemeente Gennep moet samen met onze buurgemeente Land van Cuijk 
inzetten op harde toezeggingen vanuit Rijkswaterstaat om dit fietspad zo snel 
mogelijk veiliger en breder te maken. 

 
 Openbaar vervoer van goede kwaliteit is belangrijk voor leefbaarheid, 

economie en de duurzaamheid. Momenteel schieten de provincies tekort in 
hun verantwoordelijkheid voor een goede verbinding tussen stad en regio. 
De VVD wil daarom een gemeentebreed onderzoek naar de behoefte van 
openbaar vervoer. Twee centrale verbeterpunten op lijn 83 naar Nijmegen 
zijn in elk geval meer bussen in de spitsuren en een nachtbus. Voor scholieren 
en studenten is een goede verbinding naar het onderwijs essentieel. Een 
nachtbus kan onze jongeren, die studeren in Nijmegen, de kans bieden daar 
ook van het nachtelijke studentenleven te genieten. Daarmee proberen we 
onze jongeren ook in de regio te laten blijven wonen en voorkomen we een 
‘brain-drain’. 

 
 Het elektrisch rijden neemt toe. In onze gemeente kunnen elektrische auto’s 

voornamelijk op de eigen oprit opgeladen worden. Voor wie dit geen optie is 
en voor gasten streeft de gemeente samen met marktpartijen naar 
voldoende openbare laadmogelijk.
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3. Waar onze lokale economie bloeit  

We krabbelen langzaamaan uit de coronacrisis. Een 
heftige crisis waarbij sommige ondernemers 
hoogtijdagen hadden en andere ondernemingen (bijna) 
het loodje legden. Daarom is het juist nu zaak om te 
investeren in onze lokale economie. Het midden- en 
kleinbedrijf is namelijk dé banenmotor van de gemeente 
Gennep.  
 
Als het goed gaat met de lokale ondernemers, dan gaat het 
goed met de gemeente. Immers ze leveren 
arbeidsplaatsen, geven daarmee een financiële basis aan 
veel van onze inwoners en ook ons verenigingsleven is 
deels afhankelijk van (financiële) bijdragen van onze lokale 
bedrijven. Wij willen ondernemers de komende periode 
blijven ondersteunen, financieel en met flexibiliteit vanuit de 
gemeente.  
 
Het idee van een brede ondernemersvereniging waar alle 
bedrijven uit onze gemeente bij aan kunnen sluiten, en 
elkaar daardoor nog beter leren kennen, ondersteunen wij 
van harte. Het motto daarbij is ‘Alleen ben je sneller, samen 
kom je verder!’ 
 
 Door ondernemers de ruimte te geven en te zorgen 

voor minder regels, stimuleert de gemeente een 
gezonde lokale economie en meer banen. Dat doen we 
door het bedrijvenloket van de gemeente verder door 
te ontwikkelen met input van de ondernemers. 

 
 De gemeente stimuleert de lokale ondernemers door bij 

hen zo veel mogelijk daarin te kopen en stimuleert 
lokale aanbestedingen. 

 
 Ondernemers krijgen meer mogelijkheden om creatief 

te ondernemen. Zelf kunnen zij het beste beslissen 
wanneer hun winkel open of dicht gaat. Een biertje 
krijgen bij de kapper of kledingwinkel moet mogelijk 
worden. 

 
 Tijdens het terrasseizoen maken we het uitbreiden van 

terrassen mogelijk. Voor een klein terras schaffen we de 
vergunning af, tot 4 tafeltjes. Uiteraard houden we 
daarbij de doorstroming van voetgangers in het oog. 
Ondernemers zijn daarbij zelf verantwoordelijk voor 
afstemming met hun directe omgeving.  

 
 De Nierspromenade (vlonder) is bij uitstek geschikt voor 

horeca gedurende het terrasseizoen. De VVD zet zich 
in, om binnen de regels van de Drank & Horecawet, het 
maximale mogelijk te maken. Dan kan bijvoorbeeld door 
vestiging van horeca in de oude brandweerkazerne 
en/of in het plan Gennepermolen te faciliteren.  
 

 De gemeente stimuleert het vestigingsklimaat voor 
bestaande ondernemers en nieuwkomers. Dat doen we 
onder andere door behoud van de centrummanager en 
het Keurmerk Veilig Ondernemen Buitengebied en 
Veilig Ondernemen Binnenstad. Daarnaast kiest de VVD 
voor actief accountmanagement waarmee we de 
gemeente Gennep bovenregionaal onder de aandacht 
brengen als vestigingsplaats
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4. Waar het bruist en we bezoekers aantrekken 

Recreatie en toerisme, ook wel vrijetijdseconomie, is 
inmiddels een stabiele banenmotor op zich geworden. 
Dat is zeker in de corona crisis gebleken waarin heel 
veel mensen onze gezellige terrasjes en mooie natuur 
opzochten om te ontspannen. De VVD wil deze sector 
dan ook verder stimuleren. 
 
Onze ondernemers in de binnenstad werken iedere dag 
hard aan levendige en aantrekkelijke winkelstraten. Dat er, 
op initiatief van de VVD, een centrummanager c.q. -
coördinator is belangrijk voor de toekomst van ons 
winkelhart. Daar plukken we de komende jaren de 
vruchten van. 
 
Een gemeente komt pas echt tot leven als het in het 
centrum bruist. Met een veilig en aantrekkelijk 
winkelgebied, trekken we bezoekers aan van buiten en 
zorgen we voor een prettig stadje, dat klaar is voor de 
toekomst. Maar onze gemeente is meer dan alleen het 
centrum van Gennep. Onze kernen en het buitengebied 
vormen een parel waar ook toeristen graag hun navigatie 
op afstemmen. Behoud van bedrijvigheid en 
voorzieningen in de kernen is daarom een belangrijk 
aandachtspunt voor gemeente en dorpsraden. 
 
 Leegstand is vreselijk voor de sfeer in de stad. We 

bestrijden leegstand door het mengen van functies 
voor wonen, werken, detailhandel en horeca. Ook 
verruimen we vestigingsmogelijkheden, door het 

opstellen van ruimere bestemmingsplannen. Daarmee 
creëren we een aantrekkelijk en bruisend centrum voor 
zowel de inwoners, de ondernemers en onze gasten. 

 
 De strikte scheiding tussen horeca en detailhandel is 

niet meer van deze tijd. Wij willen dat horecabedrijven 
hun producten kunnen verkopen aan hun gasten en 
dat ook winkeliers hun klanten als gast kunnen 
ontvangen. Een drankje bij de kapper is dan niet meer 
uit den boze. 

 
 Recreatie en toerisme zijn belangrijk voor onze lokale 

economie. De VVD wil een gemeente die doorpakt met 
de promotie van Gennep naar buiten toe. Recreatie- en 
horecaondernemers mogen uitbreiden zolang zij 
rekening houden met onze natuur. 

 
 We heffen toeristenbelasting en met de inkomsten 

daarvan verbeteren we de kwaliteit en uitstraling op het 
gebied van recreatie en toerisme. Deze belasting laten 
we dus grotendeels terugvloeien naar de sector om die 
nog robuuster en aantrekkelijker te maken. Dat zorgt 
uiteindelijk ook voor meer banen. 

 
 Om de toeristische kansen optimaal te benutten zetten 

we in op de komst van een nieuw/extra hotel in onze 
gemeente. Het aanbod van B&B’s, campings, 
camperplaatsen en hotels moet verder groeien naar 
een goede mix. Voor ieder wat wils. 
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5. Waar we ons inzetten voor passend werk 

In het eigen levensonderhoud te voorzien is essentieel 
voor iedereen. Werk zorgt voor sociale contacten, leidt 
tot zelfstandigheid en sterkt de eigenwaarde. Wie 
werkt, investeert in zichzelf en draagt bij aan de 
toekomst van onze gemeenschap. Daarmee is werk van 
groot belang voor mens en samenleving. 
 
Voor onze inwoners zet de VVD zich daarom in voor 
passend werk. Dan doen we door het faciliteren van onze 
lokale midden- en kleinbedrijven, maar ook door mensen 
daar waar nodig te ondersteunen met om- en bijscholing. 
Er is een cultuuromslag nodig: natuurlijk krijgt iedereen die 
niet in het eigen levensonderhoud kan voorzien hulp van 
de gemeente, maar een bijstandsuitkering moet niet 
voelen als een hangmat. Wat de VVD betreft zijn 
uitkeringen van de gemeente altijd een trampoline die 
helpt om iemands talenten en mogelijkheden te 
versterken. Een steun in de rug om weer aansluiting te 
krijgen op de arbeidsmarkt. 
 
De gemeente Gennep heeft een rijke geschiedenis met 
begeleiden van onze inwoners naar beschut werk en 
leerwerkplekken. De INTOS was als gemeentelijke sociale 
werkplaats decennialang een belangrijke pijler in onze 
samenleving. We mogen echter de ogen niet sluiten voor 
veranderingen op de arbeidsmarkt. De VVD is verheugd 
dat midden in onze gemeenschap lokale ondernemers zijn 
opgestaan die voorzien in uitdagende en diverse banen 
voor inwoners met een afstand tot de arbeidsmarkt. 
 
 

 Het verliezen van een baan is enorm ingrijpend. Wie 
naar vermogen bijdraagt aan de samenleving, kan in die 
moeilijke situatie op onze steun rekenen. Dat er een 
tegenprestatie wordt verwacht bij een uitkering, dat is 
vanzelfsprekend. Daarmee zorgen wij ervoor dat 
iedereen blijft meedoen in de samenleving. 
 

 Doorstromen van een uitkering naar een nieuwe 
betaalde baan moet er altijd voor zorgen dat je in het 
inkomen op vooruit gaat. Gemeentelijke regels die dit in 
de weg staan schaffen we af. Daarmee voorkomen we 
nieuwe armoedevallen. 

 
 Het vinden van een passende baan is vaak al geworteld 

in goed onderwijs. De lokale politiek heeft geen invloed 
op de inhoud van het onderwijs, maar we kunnen wel 
een betere samenwerking met het bedrijfsleven 
stimuleren. In de gemeente en onze regio wordt dat 
vormgegeven door het Talentenbureau Land van Cuijk 
en Noord-Limburg. De afgelopen jaren heeft deze 
organisatie door inzet van de VVD extra financiële steun 
gekregen. Ook de komende jaren blijven wij ons 
inzetten voor een nauwe samenwerking tussen 
onderwijs en bedrijfsleven. 

 
 De vrijetijdseconomie is één van de groeisectoren in 

onze gemeente en de hele regio. Om toekomstig 
werklozen beter aan nieuw werk te helpen moet de 
gemeente inzetten op baankansen in deze 
groeisectoren. 
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6. Waar iedereen meedoet  

Zorg is iets waar iedereen van ons, vroeg of laat wel mee 
te maken krijgt. Mocht dat moment zich voordoen, dan 
wil je vanzelfsprekend goede en liefdevolle zorg waarin 
de zorgbehoefte centraal staat. Onze gezondheid is 
immers het belangrijkste dat we hebben. De gemeente 
Gennep staat voor een sociaal beleid waarbij hulp zo 
dichtbij huis mogelijk georganiseerd wordt, waar we 
inzetten op preventief beleid en waar zorg voor iedereen 
betaalbaar moet blijven. Dat laatste vraagt ook om eigen 
verantwoordelijkheid van de inwoners en om kritisch 
kijken of de hulp die we geven passend is. 
 
 Thuis kunnen blijven wonen vinden we essentieel voor 

de leefbaarheid, dus ook wanneer je steun nodig hebt. 
Een belangrijke schakel zijn de wijk- en 
dorpsondersteuners, die in gesprek gaan met iedereen 
die een ondersteuningsvraag heeft. Zodat iedereen 
waar mogelijk goed oud kan worden in de eigen buurt. 
Dat doen we ook door versterken van de huuskamers, 
die een goede positie in onze dorpen en wijken moeten 
hebben. 
 

 Vrijwilligers zijn onmisbaar in onze gemeenschap. De 
gemeentelijke vrijwilligersbank verdient wat de VVD 
betreft meer aandacht. Immers, naast mantelzorgers en 
professionele zorgverleners kunnen vrijwilligers enorm 
veel voor hulpbehoevenden betekenen. Van 
grasmaaien tot een wekelijks kopje koffie drinken, het 
zijn waardevolle sociale contacten. De vrijwilligersbank 
kan daarbij een grotere bemiddelende rol spelen, ook 
wanneer een mantelzorger of vrijwilliger even geen tijd 
heeft om de zorg op zich te nemen. 

 
 Kernpunt in het gemeentelijk beleid moet vooral ook het 

koesteren van sociale contacten zijn. 
Gemeenschapshuizen bieden daarvoor een plek voor 
iedereen, waar je elkaar makkelijk kunt ontmoeten en 
waar de toegang laagdrempelig is. Volledig terecht 
hebben we daarom de afgelopen jaren al ruim 3,5 
miljoen geïnvesteerd in de dorpshuizen voor Ven-
Zelderheide en Heijen. Voor Ottersum liggen ook alvast 
gelden op de plank, zodat we voortvarend aan de slag 
kunnen met de toekomst van een 
gemeenschapsvoorziening in deze kern. 
 

 De jongerenwerkers van de gemeente hebben een 
essentiële rol om de persoonlijke en sociale 
ontwikkeling van jongeren in onze gemeente te 
stimuleren. Ze zijn aanspreekpersoon, geven grenzen 
aan. Zonder met de vinger te wijzen. Aandachtspunt is 
het bieden van een plek, waar jongeren elkaar kunnen 
ontmoeten. De Vrienden van Heijen is een uniek 
voorbeeld waar jongeren zelf het initiatief hebben 
genomen om voor zichzelf een plek te creëren. Wat de 
VVD betreft doet goed voorbeeld goed volgen. 

 
 Een gemeente waar iedereen meedoet, kijkt ook naar 

inwoners en ondernemers die in financiële problemen 
zitten. Vroegsignalering is daarbij van groot belang, om 
erger te voorkomen en te helpen weer op eigen benen 
te kunnen staan. Zeker met de corona crisis is het 
belang hiervan gebleken. 
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7. Waar integratie vanzelfsprekend is 

Een gemeente waar iedereen die een bijdrage wil 
leveren aan de gemeenschap, welkom is. De VVD staat 
voorop om onze gastvrijheid uit te dragen, maar wij 
duiken niet weg voor de uitdagingen. Die zijn er bij 
inburgering van statushouders, nieuwkomers die naar 
Nederland zijn gekomen en een verblijfsvergunning 
hebben gekregen. 
 
Gastvrijheid kent ook grenzen. Voor de VVD is duidelijk, in 
onze gemeente is onvoldoende draagvlak voor de komst 
van een asielzoekerscentrum. Wij waren in het verleden als 
enige partij tegen, dat zullen we ook blijven. Diezelfde 
uitgesproken mening hebben wij over afgewezen 
asielzoekers en illegale migranten. Voor hen is in onze 
gemeente geen plaats. De gemeente ondersteunt hen niet 
met hulp en verleent geen opvang. Hetzelfde geldt voor 
organisaties die illegalen helpen. 
 
Bij inburgering van statushouders leggen wij een focus op 
eigen verantwoordelijkheid. Natuurlijk ben je niet direct 
zelfredzaam in een land dat in elk opzicht anders is dan 
waar je vandaan komt. Onderdeel van inburgering is echter 
wel dat statushouders bijdragen aan onze samenleving. 
Door de Nederlandse taal te leren, aan het werk te gaan en 
zich te verdiepen in onze normen en waarden en deze ook 
te respecteren. Wij staan in de gemeente Gennep pal voor 
de gelijkwaardigheid van man en vrouw en van LHBTI+ 
rechten, strijden tegen antisemitisme en verdedigen de 
vrijheid van godsdienst De VVD zal niet accepteren dat 
onze vrijheden, waar eeuwenlang voor is gevochten, onder 
druk komen te staan door nieuwkomers, met een parallelle 
samenleving als gevolg.  
 
 Kennismaken met onze cultuur is essentieel. Onze 

samenleving is gebaseerd op idealen van de Verlichting, 
op liberale tradities en vrijheden. We hebben een vrije 

en tolerante samenleving waarin iedereen gelijkwaardig 
is. Die waarden zijn niet onderhandelbaar! Wie ze niet 
accepteert staat aan de rand van onze samenleving en 
kan beter terug naar land van herkomst. De VVD zet zich 
daarom in voor het tegengaan van segregatie en 
onvrijheid. Subsidies voor aparte zwemuren voor 
vrouwen vanwege religieuze overtuiging worden 
stopgezet.  

 
 Leren van de Nederlandse taal is bij wet verplicht. 

Iedereen die onder de wettelijke inburgeringsplicht valt 
moet zonder uitzondering aan taal- en 
inburgeringscursussen deelnemen. We betrekken de 
ouders bij taalonderwijs voor jonge kinderen. Jonge 
kinderen, van ouders die inburgeren, worden verplicht 
naar een peuterspeelzaal (vroegschoolse opvang) te 
gaan. Daarmee dragen we bij aan integratie. De VVD zet 
zich in voor strengere controles bij taalles, niet voldoen 
aan de taal-eis betekent verlaging van de 
bijstandsuitkering.  

 
 Het vinden van werk is vereist. Statushouders dragen 

hun steentje bij door werk. Voor wie geen werk heeft 
geldt de wet. Dat betekent dat degene die zich 
onvoldoende inspant om een baan te vinden, wordt 
gekort op de uitkering. 

 
 Statushouders die hun weg in de samenleving hebben 

gevonden krijgen de plicht om nieuwe statushouders 
op weg te helpen. Ze fungeren als ‘buddy’, weten als 
geen ander hoe het inburgeringsproces eruitziet en 
kunnen nieuwkomers terzijde staan bij hun succesvolle 
inburgering. Dit vindt de VVD dusdanig belangrijk dat we 
dit als plicht opnemen in het gemeentelijke 
inburgeringsprogramma. 
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8. Waar we trots zijn op onze boeren 

Boeren, tuinders en jagers zijn een bijzondere pijler voor de leefbaarheid en 
economie in onze gemeente. Of het nou is omdat ze het landschap 
verzorgen, voedsel produceren, aan natuurbeheer doen, werkgelegenheid 
bieden, een steeds grotere rol hebben in toerisme en recreatie en via 
groengas duurzame energie kunnen gaan produceren, het is allemaal van 
vitaal belang voor onze gemeente. 
 
Ze staan echter onder politieke en maatschappelijke druk. De VVD zet zich 
daarom in voor behoud van deze vitale sector. Dat doen we door onze 
agrarische bedrijven te faciliteren. Zodat ze kunnen blijven ondernemen en 
innoveren in hun bedrijfsvoering. Onze boeren leveren een waardevolle bijdrage 
aan onze voedselproductie, economie, natuur en milieu. 
 
 Boeren komen, wanneer het om onze natuur gaat, onterecht in het 

verdomhoekje te staan. Immers, ze weten als geen ander waar ons 
landschap baat bij heeft. Dat zien we met de succesvolle actie van bloemrijke 
akkerranden, die we willen behouden en waar mogelijk verder uitbreiden. Dat 
wij trots mogen zijn op onze boeren blijkt ook uit iets dat nu vooral vanuit 
toeristisch oogpunt aandacht krijgt: het Maasheggenlandschap. Ooit 
ontstaan door boeren die heggen plaatsten is het inmiddels aangewezen als 
UNESCO biosfeergebied in het Land van Cuijk. De VVD zet zich in om deze 
status ook in onze gemeente te krijgen door, daar waar het mogelijk is, het 
Maasheggenlandschap te herstellen. 
 

 Boeren, burgers en gemeente werken volop samen om te zorgen voor een 
veilig buitengebied, we lopen daarmee  voorop in Limburgs perspectief. Maar 
we mogen niet stil blijven zitten en moeten de aandacht blijven vestigen op 
verdere aanpak van overlast en criminaliteit. De VVD wil verder kijken dan 
inbraak in schuren en diefstal van diesel, de ondermijnende criminaliteit moet 

centraal komen te staan in de aanpak voor een veiliger platteland. Afpersing, 
intimidatie, hennepteelt, dumping van drugsafval en de productie van 
synthetische drugs in leegstaande agrarische gebouwen, het zijn allemaal 
doemscenario’s die we moeten zien te voorkomen door een sterke band 
tussen gemeente, boeren en politie. 

 
 Ons landschap moeten we koesteren, maar dat betekent ook dat we aanleg 

van zonneparken op agrarische gronden voorkomen en dat we geen 
windmolens bouwen in onze gemeente. 

 
 Veel agrarische bedrijven hebben behoefte aan seizoensarbeiders, dit zijn 

vooral arbeidsmigranten die dan ook op of nabij het boerenerf zijn gehuisvest. 
Daar waar we bij overige bedrijven kiezen voor een strikte scheiding tussen 
werkgever en huisvester, kiest de VVD ervoor om bij agrarische bedrijven 
deze scheiding los te laten. In het economisch belang van onze boeren is het 
noodzakelijk om huisvesting van seizoensarbeiders ook door hun zelf te laten 
verzorgen. 

 
 Agrotoerisme wordt steeds aantrekkelijker, dat bleek eens te meer in de 

corona crisis. We staan zeer positief tegenover deze ontwikkelingen die het  
boeren mogelijk maakt om een nieuwe inkomstenstroom te genereren en 
daarnaast extra toeristen naar onze gemeente te trekken. 

 
 Duurzame energie opwekken is een enorme uitdaging. Met de afvalstromen 

binnen de agrarische sector kunnen we groengas opwekken, zonder het 
tomeloze rooien van bomen. Hiermee kunnen boeren een extra 
inkomstenstroom genereren en meteen ook weer een bijdrage leveren aan 
de verduurzaming van onze maatschappij. 
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9. Waar de gemeente er is voor de inwoners 

Het belang van de inwoners staat altijd voorop. De gemeente is er om te 
ondersteunen bij problemen en inwoners met ideeën op weg te helpen. Met 
eenvoudige formulieren, helder taalgebruik, duidelijke antwoorden en 
overzichtelijke regels helpen we alle inwoners en ondernemers vooruit in het 
leven en voorkomen we wachtrijen, problemen en frustraties. Een 
meedenkende houding van, en denken in mogelijkheden door de gemeente, 
is wat de VVD betreft dus de norm. 
 
 Een gemeente die er is voor haar inwoners, dus is het normaal dat de 

gemeente de telefoon opneemt wanneer je belt met een vraag en er alles 
aan doet om je goed te helpen. 
 

 We leven steeds meer digitaal, dus zorgen we er voor dat de digitale 
dienstverlening van de gemeente van goede kwaliteit is. Inwoners kunnen 
hun zaken zoveel mogelijk vanuit huis regelen en wanneer het hen uitkomt. 

 
 Digitaliteit is niet voor iedereen weggelegd. Naast digitaal bereikbaar zijn we 

uiteraard als gemeente ook zichtbaar/bereikbaar voor mensen die niet 
digitaal zijn (ouderen). De VVD kiest voor behoud van de gemeenterubriek in 
de Maas- en Niersbode. Daarnaast versterken we de informatiekanalen via 
de huiskamers en intensiveren we de samenwerking met lokale omroep om 
gemeentenieuws wekelijks te publiceren op tv. De OMO krant, die met enige 
regelmaat huis-aan-huis wordt verspreid en inwoners informeert over het 
sociaal beleid, gaan we eens per kwartaal publiceren met alle actuele 
ontwikkelingen in de gemeente. 

 
 Het gemeentehuis is fysiek bereikbaar. Het gebouw kent openingstijden 

buiten kantoortijden voor zaken die je niet digitaal kunt regelen. De VVD kiest 
voor een pilot van minimaal één jaar waarbij we ook een zaterdagochtend 
openstelling aanbieden. Bij vragen is het altijd mogelijk om een mens te 
spreken in plaats van een computer. Dat doen we vanuit het principe één 
inwoner, één aanspreekpunt. 

 

 De gemeente communiceert tijdig en duidelijk naar inwoners bijvoorbeeld 
over aanstaand onderhoud aan wegen en wegafsluitingen. Daarbij geldt dat 
we onderhoud zoveel mogelijk in één keer proberen te doen, om overlast te 
beperken. Daarbij is helder wat de alternatieve route is. Zo voorkomen we 
‘zoekverkeer’. 

 
 We ondersteunen sociaal/maatschappelijke initiatieven die inwoners 

betrekken, zoals dorpsraden en het right to challenge. Zo kunnen groepen 
inwoners gemeentelijke taken overnemen als zij daarvoor een goed plan 
hebben.  

 
 Om initiatieven vanuit een wijk of buurt echt op gang te helpen en burgers 

met een goed idee te stimuleren, introduceren we kleinschalige 
wijkbudgetten. Bij het opstellen van nieuw beleid wordt iedereen die dit direct 
raakt betrokken. Daarbij creëert de gemeente vooraf duidelijke 
verwachtingen om teleurstellingen achteraf te voorkomen. Zo werken we 
aan draagvlak en beter beleid. 

 
 Een gemeente moet de inwoners echter niet voor de voeten lopen. De VVD 

is tegen overbodige lokale regels, vooral wanneer ze ook nog bovenop 
provinciale, landelijke of Europese wetten zouden komen. Vandaar dat we 
bijvoorbeeld tegen een lokaal vuurwerkverbod waren en dat ook blijven! 

 
 Als we kijken naar de toekomstbestendigheid van de gemeente Gennep dan 

vraagt dit wat de VVD betreft om regionale samenwerking op ooghoogte. 
Momenteel ligt de focus primair op samenwerking in Noord-Limburg, mede 
ingegeven door de bestuurlijke inrichting van de provincie. We werken op 
gebied van zorg en welzijn, toerisme en handhaving samen met onze 
Limburgse partners. Dat neemt niet weg dat onze inwoners voornamelijk 
sociaaleconomische bindingen hebben met het Land van Cuijk, de regio 
Nijmegen en zelfs Duitsland. Sterker nog, gezien deze natuurlijke bindingen 
die onze inwoners met deze buren hebben, is het versterken van de 
samenwerking met de nieuwe gemeente Land van Cuijk de enige logische 
stap voor toekomstbestendigheid van onze gemeente Ge
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10. Waar we rekening houden met de leefomgeving 

We mogen trots zijn op het unieke landschap waarin we leven: in de 
omgeving van Maasduinen, Maas en Niers, bij de Sint-Jansberg en tegen het 
Reichswald aan. Dit moeten we koesteren! We ontkomen er niet aan om ook 
lokaal onze bijdrage te leveren aan het leefbaar houden van ons unieke 
landschap. Klimaatverandering is een gegeven, wij gaan ons echter niet 
neerleggen bij doemscenario’s van klimaatdrammers. De VVD zet zich in 
voor een concrete aanpak om onze kernen en het buitengebied leefbaar te 
houden. 
 
 Duurzaamheid is het kernthema om klimaatverandering tegen te gaan. 

Natuurlijk is het belangrijk om thuis te kijken hoe je energie kunt besparen, of 
je zonnepanelen op je woning kunt leggen om duurzaam energie op te 
wekken. We moeten het samen doen, maar voorwaarde zodat iedereen kan 
meedoen is wel dat klimaatplannen betaalbaar en haalbaar zijn. De VVD heeft 
juist daarom tegen de Regionale Energie Strategie (RES) gestemd. Een 
megalomane ambitie voor Noord-Limburg waarbij tal van plannen zijn 
besloten zonder inzichtelijk te maken wat het draagvlak is bij de burgers en 
wat het ons gaat kosten. 
 

 Informeren en faciliteren moet centraal komen te staan in het lokale 
duurzaamheidsbeleid. Door informatiemarkten en het gemeentelijk 
energieloket zorgen we voor bewustwording bij inwoners. Dan doen we 
onder andere door natuureducatie voor kinderen te steunen en 
informatieborden bij onze natuurgebieden te plaatsen. Door het versoepelen 
van vergunningstrajecten, of waar mogelijk afschaffen van onnodige regels, 
zorgen we ervoor dat inwoners en ondernemers makkelijk 
duurzaamheidsmaatregelen aan hun eigen woning of bedrijf kunnen nemen. 

 
 Aardgasvrij wonen zal door landelijke regels opgelegd worden. Voor 

nieuwbouw is het nu al de norm. De VVD is van mening dat de gemeente 

Gennep terughoudend moet zijn met deze trend. We zien geen heil in een 
verplichting om bestaande huizen van het gas af te halen. Dat zou een 
onnodige lastendruk voor onze inwoners betekenen. 

 
 Gennep Schoon is een begrip geworden en draagt onlosmakelijk bij aan 

bewustwording. Als VVD doen we van begin af aan jaarlijks mee met deze 
actie, die altijd veel zwerfvuil levert dat opgeruimd wordt. In feite is dit slechts 
symptoombestrijding, het echte probleem zijn de mensen die hun afval in 
onze natuur en straten dumpen. We zetten daarom in op meer handhaving 
tegen vervuiling.  

 
 In het unieke landschap van onze gemeente kunnen we genieten van een 

grote biodiversiteit. Het versterken van die biodiversiteit in het buitengebied 
is goed voor natuur en ook voor onze agrarische ondernemers. Biodiversiteit 
is echter niet geholpen met symboolpolitiek. Ecologisch maaien van bermen 
in het bebouwde gebied klinkt natuurbewust, maar zorgt in de praktijk 
nauwelijks voor meer biodiversiteit in onze natuurgebieden, creëert onveilige 
verkeerssituaties en ziet er ook gewoon onverzorgd uit. De VVD kiest voor 
het afschaffen van ecologisch maaibeheer in de bebouwde kom. 

 
 Leven met water is een aandachtspunt voor komende decennia. Door 

klimaatverandering zullen vaker pieken komen met tekort aan water of juist 
hoogwater. Dat vraagt om een actievere aanpak van de gemeente Gennep. 
De afgelopen jaren zijn al tal van plannen bedacht om ons beter te 
beschermen tegen hoogwater, zoals nevengeulen in de Maaskemp en 
tussen Diekendaal en Afferden. We hebben simpelweg de tijd niet meer om 
achterover te leunen, deze plannen moeten voortvarend worden opgepakt 
zodat we hoogwaterbescherming snel realiseren. Het unieke daarbij is dat 
we het ook kunnen combineren met recreatie - van jachthaven tot strandjes 
- een win-win situatie voor onze inwoners. 
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11. Waar veiligheid en hulpverlening op peil zijn 
Veilig voelen in onze eigen buurt en thuis staat voor de 
VVD voorop. Zonder veiligheid geen vrijheid. Wij willen 
dat iedereen in onze gemeente veilig kan wonen, 
verblijven, werken en ondernemen. De inzet en 
zichtbaarheid van politie is de basis voor een veilige 
leefomgeving. Daarbij is een goede samenwerking 
tussen gemeente, lokale handhavers (BOA’s) en politie 
wel essentieel. Door met elkaar op te trekken, 
criminaliteit keihard aan te pakken en alles op alles te 
zetten om herhaling te voorkomen, gaan we overlast en 
onveiligheid tegen. 
 
 De tijden van blauw op straat zijn wellicht voorbij, maar 

aanwezigheid van politie in onze gemeente is wel 
cruciaal. De VVD zet zich dan ook in toekomst in voor 
behoud van een politiebureau in het centrum van 
Gennep. Alhoewel de politiecapaciteit landelijk onder 
druk staat, moeten we blijven hameren op voldoende 
wijkagenten. 
 

 Iedereen kan bijdragen aan meer veiligheid in de buurt. 
Behalve de wijkagenten zet de gemeente volop in op 
buurtpreventieverenigingen en appgroepen. Het 
volstaat niet om deze groepen op te richten, de 
gemeente heeft een taak om het voortbestaan van 
deze netwerken te koesteren. De VVD zet zich in voor 
een jaarlijkse bijeenkomst rondom buurtpreventie in de 
Week van de Veiligheid. 

 
 Handhaving is voor een belangrijk deel ook taak van de 

gemeente. Het aantal buitengewone opsporings 
ambtenaren (BOA’s) hebben wij de afgelopen jaren al 
uitgebreid om handhaving te versterken. Inmiddels 
krijgen BOA’s ook een bodycam, belangrijk ook voor 
hun eigen veiligheid. De toenemende agressie richting 

handhavers vraagt echter om meer, daarom wil de VVD 
wapenstok en pepperspray voor onze BOA’s. 

 
 Goede beveiliging is de beste bescherming tegen 

inbraak. Het Keurmerk Veilig Ondernemen is op initiatief 
van de VVD al enkele jaren onderdeel van gemeentelijk 
beleid. Door middel van nieuwe keurmerken, zoals voor 
veilig wonen, kunnen we zorgen voor nog betere 
beveiliging van onze huizen en bedrijven. 

 
 Een veilige gemeente zonder overlast krijg je niet door 

nieuwe problemen op de hals te halen. De VVD was en 
blijft tegen coffeeshops en shisha lounges in onze 
gemeente. Drugsproblematiek is ook zonder deze 
vestigingen al een enorme uitdaging. We zien dat te 
veel jongeren afhankelijk worden van drugs en in het 
criminele circuit worden gezogen. Vanuit de gemeente 
is een betere aanpak nodig om de sterke aanwas van 
drugsgebruikers en jonge dealers een halt toe te 
roepen. 

 
 Om te voorkomen dat herhaling van crimineel gedrag 

plaatsvindt, zetten we in op samenwerking tussen 
politie, gemeente en scholen om jongeren met 
criminele achtergrond perspectief te bieden. Integratie 
in de gemeenschap kan voorkomen dat ze volstrekt 
afglijden naar georganiseerde criminaliteit. 

 
Op onze hulpverleners kunnen we bouwen, ze staan paraat 
om ons te helpen. We onderschatten echter hoe de 
dagelijkse praktijk er uit ziet. Te vaak zijn hulpverleners de 
kop van jut als het gaat om opkomsttijden, terwijl ze 
afhankelijk zijn van landelijk beleid. Te vaak zijn 
hulpverleners geconfronteerd met agressie en geweld, 
terwijl ze alles op alles doen om mensen in nood te helpen. 
De gemeente moet samen met de Veiligheidsregio 
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opstaan en pal achter onze hulpverleners gaan staan. Ze 
verdienen elke ondersteuning die we kunnen bieden. 
 
 De ambulancezorg ligt onder druk, het kan soms wel 

uren duren tot een ambulance er is als je die nodig hebt. 
De opkomsttijden van ambulances zijn ondermaats, een 
probleem dat alleen kan worden opgelost door 
terugkomst van de Gennepse ambulancepost. Voor de 
VVD is het duidelijk: er zal altijd een plek beschikbaar zijn 
in onze brandweerkazerne voor een ambulancewagen.  
 

 Daar waar we de afgelopen jaren zorgen hadden over 
een tekort aan vrijwilligers bij de brandweer, lijkt dit 
vooralsnog verholpen. De gemeente kan en mag echter 

niet achterover leunen en moet ook in toekomst samen 
met de brandweer werk maken van voldoende 
vrijwilligers. Veel urgenter is de beschikbaarheid van 
materieel. De VVD kiest voor een sterke lobby om het 
afschaffen van het Snelle Interventie Voertuig (SIV) in 
Gennep te voorkomen. De noodzakelijkheid van dit 
voertuig is bewezen, onze brandweervrijwilligers 
hebben dankzij de SIV al tal van levens kunnen redden. 
Daarnaast is ook adequate hulpverlening te water van 
groot belang. Wanneer de Veiligheidsregio de 
reddingsboot in Gennep niet gaat vervangen, zal de 
gemeente Gennep desnoods zelf moeten investeren in 
een eigen boot.
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12. Waar het verenigingsleven centraal staat in de samenleving 

Onze gemeente kent een rijk verenigingsleven, met daarnaast tal van 
stichtingen en organisaties die een bijzondere bijdrage leveren aan de 
leefbaarheid. Met al hun vrijwilligers maken ze onze gemeente uniek, 
waardoor onze lokale cultuur met al haar tradities tot uitdrukking komt. Iets 
dat we als VVD koesteren. Carnaval, sport of culturele evenementen zoals 
Summmertime: het zijn vaak onze vrijwilligers die dankzij hun tomeloze inzet 
het belangrijkste steentje bijdragen. Het is niet aan de gemeente om op de 
stoel van deze organisaties te gaan zitten, de gemeente moet uitblinken in 
ondersteuning daar waar die nodig is. 
 
 Eén loket voor organisatoren en verenigingen die evenementen willen 

organiseren, zoals bijvoorbeeld Koningsdag of de braderie. De VVD kiest voor 
een uitnodigend evenementenbeleid, waarbij de gemeente actief en 
oplossingsgericht meedenkt, rekening houdt met onze leefbaarheid en waar 
je terecht kunt als er iets misgaat. 
 

 Het verenigingsleven kenmerkt het enthousiasme in de samenleving, dus dat 
koesteren en steunen we zoveel mogelijk. Daarom zitten we initiatieven 
vanuit organisaties en verenigingen zo min mogelijk in de weg met regels en 
vergunningen, we denken juist proactief mee. Waar het kan verlengen we 
vergunningen, waar mogelijk vervangen we ze door algemene regels of een 
meldingsplicht en in het beste geval kunnen we overbodige regels zelfs 
afschaffen. 

 
 Waar we enerzijds enthousiast zijn over inzet van vrijwilligers, zien we 

anderzijds dat verschillende verenigingen ook met een vrijwilligerstekort 
zitten. Als gemeente kunnen wij deze acute situatie niet oplossen, zeker niet 
door een druk op de knop. De VVD zet daarom in op ondersteuning van het 
bestuurswerk door de verenigingscoördinator. Deze functionaris kan tevens 
een helpende hand bieden en als oliemannetje optreden wanneer 
verenigingen de wens uitspreken samen te gaan werken. 

 
Sporten heeft een bijzondere plek in het verenigingsleven. Het is een ontzettend 
belangrijke verbinder, geeft zelfvertrouwen, plezier en ontspanning. Daarnaast 
zorgen we door te sporten voor een gezonde samenleving. Daarom is het goed 
dat er de afgelopen jaren op initiatief van de VVD vanuit de gemeente een lokale 

sportraad is opgericht. Een platform dat zorgt voor onderlinge samenwerking 
tussen verenigingen en daarnaast aan tafel zit bij de gemeente om mee te 
werken aan toekomstig gemeentelijk beleid. 
 
 Sporten is voor iedereen. De breedtesport staat dan ook centraal in ons 

gemeentelijk beleid waarbij iedereen kan meedoen aan de samenleving. Voor 
jongeren kan het een mooie uitlaatklep zijn, voor ouderen en mensen met 
een beperking is het een belangrijke pijler om actief te blijven. Daarom kiest 
de VVD voor een nauwe samenwerking met de sportverenigingen en 
investeren in de sportaccommodaties. 
 

 De topsport draagt bij aan activering van jongeren, sociale cohesie en is een 
visitekaartje voor onze gemeente. Daarom is het belangrijk om lokaal beleid 
te hebben waarmee we topsportverenigingen faciliteren en financieel 
ondersteunen, zoals ook andere gemeenten in de regio dat doen.  

 
 Verenigingen staan ook voor toekomstbepalende uitdagingen, bijvoorbeeld 

wanneer het gaat om huisvesting. Voetbalvereniging Achates zit in een 
zorgvuldig proces waarbij de optie van verhuizen naar een nieuwe locatie 
wordt onderzocht. Voor de VVD is helder, dat wanneer de vereniging zelf 
kiest voor verhuizen, de gemeente deze ontwikkeling volop moet 
ondersteunen en faciliteren. Dat doen we in het belang van leefbaarheid en 
toekomst voor het dorp Ottersum. Voor VV Heijen en LTC de Heikamp speelt 
momenteel de vraag of woningbouw op een deel van de percelen een optie 
is, iets dat zorgvuldig moet worden onderzocht. Wel is de VVD van mening 
dat de gemeente aan zet is om in dat kader ook mee te denken over de 
toekomstbestendigheid van de accommodatie. Als we sportverenigingen in 
onze kernen willen koesteren, dan moeten we niet schromen om ook in 
goede faciliteiten te investeren. 

 
 De komende jaren krijgt Gennep een tijdelijke tweede sporthal bij Pica Mare. 

Juist wanneer we spreken over tijdelijke voorzieningen is het essentieel om 
vroegtijdig na te denken over het vervolg. De VVD zet zich daarom in voor 
een plan van aanpak voor alle sportaccommodaties, waarbij we een stip op 
de horizon zetten waar we naartoe willen. Daardoor geven we ook de 
verenigingen meer zekerheid. 
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